
Protokoll fört vid styrelsesammanträde 
för Storsjöns Segelsällskap. 
Datum: 2008-09-01 
Plats: Klubbhuset. 

 
 

Närvarande: Eva Dadell Stickan Hedblom, Barry 
Smith, Sven Wahlström, Göran Fürstenberg, Kjell 
Sundström, Lena Bergefors. 
 
 

§1 Kjell Sundström öppnade styrelsesammanträdet. 
  

 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
 Lenas efternamn rättades och därefter godkändes protokollet och lades till 
 handlingarna. 
 
§3 Ekonomi 
 Sven rapporterade att det har kommit in en hel del pengar från nya varvsavgif-

ter. Dessa ligger på postgirot men skall omplaceras för att få bättre avkastning. 
Det är oklart hur stor överskottet från segelbåtensdag blev men Sven redar ut 
detta med Jan Naumberg. Beslutat att bjuda in Jan till nästa styrelsemöte för att 
avlämna en enkel rapport kring evanemanget.  

 
 Eftersom Michael Heen har meddelat att han måste sluta sitt uppdrag som sty-

relseordförande har styrelsen beslutat att firmatecknare för klubben är Sven 
Wahlström och Kjell Sundström var för sig.    

 
§4 Post 

 Det har inkommit en anmodan om kompletteringar till bygglovsansökning för 
nya sjösättningskranen. 
 
Bingohallen har informerat klubben om bedrägeriet som uppdagades där tidigare 
i år. Det kommer att påverka utdelningsnivån från bingo verksamheten. 
 
Hans-Bertil Nilsson har skickat in ett brev. Hans-Bertil har blivit felaktig faktu-
rerat för medlemsavgiften. Klubben beklagar misstaget. I brevet har Hans-Bertil 
även ifrågasatt en viss faktura för sommaravgift på varvet. Styrelsen påpekar att 
en båt som står på varvet, oavsett om den står inne eller ute, under perioden 1/7-
31/8 utan dispens skall erläggas sommeravgift enligt gällande årsmötesbeslut. 

  
§5 Rapporter 
 
 Gamla varvet 
 Staketet på sydöstra delen är borttagit. Kvar är den nordvästra delen med några 

lediga platser. Klubbstugan med ström och vatten är kvar. Avflyttning av reste-
rande delen planeras under 2009. 

 
  Nya varvet 

 Kjell berättade bl.a. att 175m staket är beställt. För att täcka området där gara-
gen skall stå kommer klubben att ev. hyra staket. El-arbetet är beställt och gräv-
ning för vatten och avlopp har påbörjats. Klubben har fått tillstånd för körning 
av båtar via badhusparken till nya varvet. För de varvsgäster som undrar hur det 
går att köra dit med vagn och båt uppmuntras att provköra vägen först med en-
dast vagn. 



Klubbmedlemmar uppmuntras att hålla koll på behovet av arbetskraft och pågå-
ende arbetet via hemsidan och via notiser i klubbhuset.  
 
 

 Jolle 
• Det har varit mycket aktiv segling under sommaren och målet för verksam-

heten anses uppnått.  
• Ett förslag till träningsavgift skall utarbetas. 
• Det fattades några deltagare för att seglarskolan skulle bli full. Lena har 

meddelat sektionen att det är sista året som hon arrangerar segelskolan. 
• Det är möjligt att det finns vatten i visa delarna av flytbryggorna. Dessa bor-

de kontrolleras före vintern. Det diskuterades även behovet av längre bomar 
till ledarbåtarna inför budget arbetet för 2009.  

  
Kölbåt 

Sista poängsegling genomförs 2/9 och då har samtliga planerade arrange-
mang genomförts. Vuxensegelskolan anses vara en lyckad satsning med fle-
ra intresserade än platser. Om det är möjligt skall det anordnas en skola till 
under 2009.   
   

Anläggning 
Beslutades att införskaffa en svängarm till toalettdörren. 
Väster dörren till klubbhuset lämnas ofta olåst. Beslutat att byta låssystemet 
med uppspärrning borttagit så att dörren går alltid i lås när den stängs. 
 
Ceremoni 
Inget rapporterades. 
 
Roderbladet 
Höstens utgåva av Roderbladet skall innehålla bl.a. verksamhetsberättelser, 

 separat resultat listor, ordförandes rapport och kallelse till årsmötet som planeras 
 2/12-08 på Folketshus- kl.19.00. 

Jon-Petter bjuds in till nästa styrelsemöte där stopp och utskicksdatum bestäms. 
 
 

§6 Övriga Frågor 
Bitvis finns det en hel del olja i hamnen, troligtvis från Thomée. Även vissa so-
por från Thomée kastas överbord, bl.a. matrester. Stickan får i uppdrag att ta 
upp detta med hamn kommittén.  
 
Styrelsen beslutade att ge Eva Dadell i uppdrag att förbereda en skrivelse till 
hamnkommittén om att ta hänsyn till jolleverksamhetens framtida behov av yt-
terligare flytbryggor.  
 
Beslutat att presentera på årsmötet ett förslag på en ny nivå på styrelsearvode på 
1000:-/år. 
 
Planeringsdagen skall äga rum 18/10-08 kl. 09.00 på Folketshus. Bokning av 
rum samt utskick av kallelsen görs av sekreteraren. Bland det som bör planeras 
är flyttning av båthusen, varvshus och verkstad. Även organisationen kring se-
gelskol verksamheter för jolle och köl båt måste lösas. 
 
 
 
 
 



Årsmöte är planerat 2/12-08 Kl. 19.00 på Folketshus.  
 
 

§7 Kvarstående frågor 
• Överskott segelbåtensdag. 
• Skrivelsen om flytbryggor.  
 

§8 Tagna beslut  
• Svängarm samt lås. 
• Skrivelse till hamnkommittén. 
• Förslag på styrelsearvode. 
• Jan Naumberg bjuds in till nästa möte. 

 
 

§9 Avslutning. 
Vice Ordförande avslutade sammanträdet och tackade Stickan för fikat. Lena 
bjuder på fika på nästa styrelsesammanträde som är  den 6 oktober kl.19:00 i 
klubbhuset.  

 
 
 
 
 
 __________________  __________________ 
 Kjell Sundström  Barry Smith 

Vice Ordförande  Sekreterare 
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